



逕交：香港中華廠商聯合會
中環干諾道中六十四號
廠商會大廈六樓B室

To: The Chinese Manufacturers' Association
of Hong Kong
Rm B, 6/F, CMA Building,
64 Connaught Road Central, Hong Kong

更改會籍類別申請表格

Application for Change of Membership Status

本公司為普通會員/贊助會員(註1)，現擬申請轉為：(祇選擇一項/Please tick only one)

Our company would like to change our membership status (Note 1) to:

- 普通會員 Ordinary Member
- 贊助會員 Associate Member
- 關聯普通會員 Ordinary Member (Affiliate)
- 關聯贊助會員 Associate Member (Affiliate)
- 永遠會員(隨附上一次過會費港幣三萬元(註2)，支票號碼:_____)
Permanent Member (membership fee of \$30,000 is attached (Note 2), cheque no: _____)
- 永遠贊助會員(隨附上一次過會費港幣三萬元(註2)，支票號碼:_____)
Permanent Associate Member (membership fee of \$30,000 is attached (Note 2), cheque no: _____)

申請更改會籍類別原因 Reason for changing membership type :

公司名稱 : _____

Company Name : _____

會員編號 Membership No : _____

第一代表人姓名: _____

Name of the 1st Representative : _____

第一代表人簽署及公司蓋章

Signature of the 1st representative and Company Chop : _____

聯絡人姓名 Contact Person : _____ 日期 Date : _____

備註: 1.倘由贊助會員轉為普通或永遠會員，請附上 貴公司在本港或境外設有廠房的證明文件；2.劃線支票抬頭為「香港中華廠商聯合會」；3.倘會員擬更改在本會之註冊代表人，請另函通知本會；4.請將表格正本郵寄至本會，如資料齊備，本會將於10個工作天內處理有關申請。5.如有查詢，請與會籍部林寶琮小姐（電話號碼：2542 8616；電郵：sea6@cma.org.hk）聯絡

Notes : 1. For changing membership type from Associate Member to Ordinary or Permanent Member, please enclose evidencing the nature of your manufacturing activities here in Hong Kong or elsewhere. 2. Crossed cheque payable to "The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong". 3. Should members wish to change its registered representative(s), please inform the Association in separate writing. 4. Please submit the form by mail to the Association, it will take 10 working days to process the application with complete information. 5. For enquiries, please call Ms. Vivian Lam (tel : 2542 8616 ; email : sea6@cma.org.hk) of Membership Department.